
To:

From:
; 1 )

Sent: Mon 12/7/2020 9:31:55 AM

Subject: RE: |eefstijl passage Covid

Received: Mon 12/7/2020 9:31:55 AM

@minvws.nl]

Hopelijk helpt de preventie staf straks hierbij? Succes.

Ik wacht rustig af.

Gr,

var: [SE] BEE]. (ED) EXER inv.

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 18:04

@rminvws.n>; IEEE IE. (ED)KEIo inv. i>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: |eefstijl passage Covid

OK, duidelijk tijd voor weekend hier @

We gaan hier maandag mee verder

Grt

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 15:54

G minvws.nl>; [EE EB (512) < minvws.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: |eefstijl passage Covid

Ik bedoelde met dat jullie dit met PDC moeten regelen, maar by gesprekje met stas helpt het als FEESofBER it
aanschuift wellicht. En/of FEZ. Rest beleidsdirecties hebben we niet nodig.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

von: [EE]. BEET] EEE) RECN Ginvws.>
Datum: vrijdag 04 dec. 2020 3:49 PM

mins ot. [EIENBEY. (GREED) <MCKETN@ minvvs n1>Aan: , EAL. (EARLY)

Kopie: . iE (EARLE) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: leefstijl passage Covid

Ik kijk wat we kunnen regelen met pdc

Verzonden: vrijdag 4 december 2020 15:20

Ei

@minvws.n!>; [EXER] EER (HED) JEEEMeminvws.ni>
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: |eefstijl passage Covid

994476

Gepingpong tussen directies gaat niet helpen voor geld. De bestaande budgetten zijn immers nu belegd. Enige manier om

nu geld te claimen is via de ‘corona-route’. En ik denk niet dat een sessie met een hele horde directeuren daarbij helpt.
Zou even met PDC schakelen hoe stas dit het beste daar op tafel kan leggen.

Specifiek begnijp ik met dat DCO apart moet gaan ronselen voor communicatiebudget voor dit. Er 1s toch budget voor
COVID communicatie en er zijn toch ook soort van campagnes? Dan kun je er toch een gebruiken om dit te pluggen?
Alsof PG straks apart budgetje moet gaan regelen als we campagne gaan doen om te vaccineren.



994476

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

an: EYE ERE GED RE coo ENEERE) (EXEED ERE cisi>
R

minvws.nl>

Onderwerp: FW: passage Covid

Ho IEE EY
Om de Stas even mee te nemen in het feit dat we voor dinsdag niet de aangekondigde uitgebreide COVID passage zullen

aanleveren, mailde ik onderstaande in overleg met [IEEEEM alvast aanBEd ze hieronder zijn reactie ©.

Al die directeuren bij elkaar wordt een behoorlijk club:

DGV, DVGP, DSport, DCovid, DCO

Wat is wat jullie betreft handig?

Gr,

Van:EESE minvws.nl>

Verzonden: donderdag 3 december 2020 14:19

aan: [EEN OE (BRDHEE0 invws o>
Onderwerp: RE: |eefstijl passage Covid

30 5.1.2¢|
Als 8 dec te vroeg komt kan het idd in een latere brief. Laten we wel komende week wel een strategisch overleg hebben met

EE te kijken hoe we dit aan de vork gaan prikken om het voor elkaar te krijgen.

Meest voor de hand liggende route lijkt mij wel de corona route. Alles wat pas bij VIN en later komt is natuurlijk leuk maar

spreekt geen urgentie uit.

Wil jij 45 min in de agenda organiseren bij stas met de relevante mensen?

Van: iEEEEEEinves ni
Verzonden: donderdag 3 december 2020 11:38

sor: IEE |. (ED)SEEvis 1
Onderwerp: leefstijl passage Covid

Hoi EXE
Kon je niet bereiken, daarom even op de mail.

Covid Leefstijl passage voor as. 8 december komt te vroeg. We mikken nu bij voorkeur op een COVID brief later. Dit past

overigens in de toezegging van MVWS die zei er “in EEN volgende COVID brief op leefstijl terug te komen”.

Reden dat 8 december te snel komt is dat er nu onvoldoende dekking is om op deze korte termijn hard dingen toe te kunnen

zeggen. En dan krijg je beetje de dun verhaal.
- DCO campagne heeft nog geen financiéle dekking gevonden. Covid directie duwt het terug naar VGP.

- Alle beleidsplannenmakerij uit de bijlage ook niet (dat niet geheel onverwachts)
- Amendement Renkema/Dik Faber van 3 min is kansrijk, maar wordt 8/9 december pas over gestemd.

COVID brief later kunnen we dan op punt 1 en 3 vermoedelijk duidelijkheid geven en een ‘gedekt verhaal’ meegeven.



994476

Wat betreft de beleidsplannenmakerij in de bijlage. Dat lijkt nu op korte termijn niet haalbaar. Het lijkt voor FIN/FEZ toch te

indirect qua Corona (lot van preventie). Op lange termijn blijven we hier ons natuurlijk wel voor inzetten:

- Voorjaarsclaim gaan we proberen via Hugo.
- EU traject van 2022-2016 proberen. Volgt.
- en uiteraard hopen op kansen in nieuw regeerakkoord.

Bij vragen, of als jij voor korte termijn nog wel geldboom heb, weet je me te vinden.
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